

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

Copyright © United Nations 1997
All rights reserved
Manufactured in the United States of America

Copyright © Nations Unies 1997
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1541

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies
New York, 1997

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1541

1989

**I. Nos. 26724-26746
II. No. 1028**

TABLE OF CONTENTS

I

***Treaties and international agreements
registered from 21 July 1989 to 27 July 1989***

No. 26724. United States of America and Pakistan:

Agreement regarding the consolidation and rescheduling of certain debts owed to the United States Government and the Agency for International Development (with annexes and a memorandum of understanding of 14 January 1981). Signed at Islamabad on 10 May 1981.....	3
--	---

No. 26725. United States of America and Pakistan:

Implementing Agreement regarding the consolidation and rescheduling of certain debts owed to the Agency for International Development (with annexes). Signed at Islamabad on 18 August 1981	21
---	----

No. 26726. United States of America and Pakistan:

Agreement regarding the consolidation and rescheduling of payments due under P.L. 480 Title I in agricultural commodity agreements (with annexes). Signed at Islamabad on 27 September 1981.....	55
--	----

No. 26727. United States of America and Belize:

Exchange of letters constituting an agreement concerning the establishment, operation and maintenance of an upper air (rawinsonde) observation station at Belize International Airport (with memorandum of arrangement). Belize City and Belmopan, 26 August 1981	71
---	----

No. 26728. United States of America and Poland:

Agreement regarding the consolidation and rescheduling of certain debts owed to, guaranteed by or assured by the United States Government and its agencies (with annexes). Signed at Warsaw on 27 August 1981.....	85
--	----

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1541

1989

**I. Nos 26724-26746
II. N° 1028**

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 21 juillet 1989 au 27 juillet 1989*

Pages

N° 26724. États-Unis d'Amérique et Pakistan :

Accord relatif à la consolidation et au rééchelonnement de certaines dettes contractées à l'égard du Gouvernement des États-Unis et de l'Agence pour le développement international (avec annexes et protocole d'accord du 14 janvier 1981). Signé à Islamabad le 10 mai 1981 3

N° 26725. États-Unis d'Amérique et Pakistan :

Accord d'application concernant la consolidation et le rééchelonnement de certaines dettes envers l'Agence pour le développement international (avec annexes). Signé à Islamabad le 18 août 1981 21

N° 26726. États-Unis d'Amérique et Pakistan :

Accord concernant la consolidation et le rééchelonnement des paiements dus en vertu du titre I de la loi 480, accords sur les produits agricoles (avec annexes). Signé à Islamabad le 27 septembre 1981 55

N° 26727. États-Unis d'Amérique et Belize :

Échange de lettres constituant un accord concernant l'installation, le fonctionnement et l'entretien d'une station d'observation par radiosondage à l'Aéroport international de Belize (avec protocole d'accord). Belize et Belmopan, 26 août 1981 71

N° 26728. États-Unis d'Amérique et Pologne :

Accord relatif à la consolidation et au rééchelonnement de certaines dettes contractées à l'égard du Gouvernement des États-Unis ou de ses institutions, ou garanties ou assurées par eux (avec annexes). Signé à Varsovie le 27 août 1981 85